



電話銷售重要聲明

請注意，本行只會委派獲授權的電話銷售人員致電客戶。本行的電話銷售人員會以客戶的全名稱呼。本行並不會在早上九時至晚上十時以外之時間致電客戶。

如您對任何以本行名義發出的銷售電話存有懷疑，請勿提供您的個人資料，並請立即致電本行客戶熱線 (852) 2622 2633 或親臨本行任何一家分行查詢。

有關《人對人直接促銷電話自願營運守則》的內容，請瀏覽香港銀行公會網頁 (<http://www.hkab.org.hk>)。

南洋商業銀行有限公司

二〇一五年五月

May 2015

Important Notice on Telemarketing Activities

Please note that the Bank only appoints authorised telemarketing representatives to contact customers. The Bank's telemarketing representative will address customers by his full name. The Bank will not contact customers outside the hours between 09:00 and 22:00.

If you are suspicious about any telemarketing calls from the Bank, please do not disclose your personal information and immediately contact our Customer Hotline at (852) 2622 2633 or visit any of our branches for enquiry.

For details of the Code of Practice on Person-to-Person Marketing Calls, please visit HKAB website (<http://www.hkab.org.hk>).

Nanyang Commercial Bank, Limited